
 

Zápis č. 11 
 

ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE DOUBRAVICE 

konaného dne 13. 12. 2022 
 

Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu Doubravice 

Začátek zasedání:   18:00 hodin 

Zasedání řídil:  Radim Šupka 

Přítomní zastupitelé:  Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml., Ing. Petr Hrubý, Rudolf Červený, 

Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský  

Hosté:   Josef Horák (Galileo Corporation s.r.o), František Šinko (SDH)  

Zapisovatel:   Radim Šupka 

Ověřovatelé zápisu:  Václav Paleček, Rudolf Červený 

 

Starosta obce Radim Šupka zahájil jednání zastupitelstva obce, přivítal přítomné zastupitele na 

tomto jednání a konstatoval, že je přítomno 7 zastupitelů. Zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné.  

 

NÁVRH PROGRAMU: 

1. Elektronická úřední deska (prezentace p. Horák, Galileo Corporation s.r.o.) 

2. SDH Doubravice, Zásahová jednotka a investice SDH pro rok 2023 

3. Schválení rozpočtu pro rok 2023 

4. Schválení zápisu kontroly Finančního výboru za 1.-3.Q 2022 

5. Oprava odsouhlaseného jmenování členů Finančního výboru obce 

6. Schválení usnesení o Jednacím řádu Finančního výboru obce 

7. Schválení systému podpory ZŠ a MŠ Nedabyle pro rok 2023 a roky následující 

8. Řešení opatření k odhlučnění dětského hřiště (požadavek od Krupiců) 

9. Inventura a vytvoření systému v obecním majetku s možností případného zakoupení 

vybavení a možnosti zapůjčení pro občany obce 

10. Schválení strategického plánu, Střednědobého rozpočtového výhledu obce 2024-2027 

11. Vodné 2023 

12. Stočné 2023 

13. Poplatek ze psů pro rok 2023 

14. Různé 

a. Veřejné osvětlení – možnosti řešení (pasport) 

b. Řešení možnosti pronájmu vodní nádrže par. č. 22 („louže“) 

c. Řešení pronájmu části pozemku par. č. 86/1 a vytvoření zpevněné plochy na 

kontejner pro BIO odpad 

d. Řešení možnosti koupě pozemku par. č. 121/1 (paní Kosařová) 

e. Setkání seniorů 2022 + vánoční dárky 

f. Vánoční zpívánky 

g. Péče a údržba pronajatých prostor 

 

Návrh starosty na úpravu navrženého programu (zařazení nových bodů):   

15. Marius Pedersen – dodatek č.17 ke smlouvě č. 60320/01 

16. Dotace na rok 2023 a akce k realizaci 

17. Řešení opravy vozovky v Doubravickém kopci a úprava zúžení před přechodem  

18. Řešení územního plánu obce 

19. Volba 2. místostarosty obce 

20. Přehled a srovnání nákladů na energie 2021/2022 

21. Kronika obce 

 

Hlasování o programu jako celku: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Program byl schválen. 

 



 

Bod č. 1. programu: Elektronická úřední deska (prezentace p. Horák, 

Galileo Corporation s.r.o.) 

Kompletní informace a prezentaci elektronické úřední desky provedl zástupce firmy Galileo 

Corporation s.r.o. pan Josef Horák. Na základě této prezentace a diskuse zastupitelů se 

zastupitelstvo rozhodlo hlasovat pro návrh na dlouhodobý pronájem el. úřední desky. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Jednat s firmou Galileo Corporation s.r.o. o podmínkách 

dlouhodobého pronájmu elektronické úřední desky.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 5, proti 2, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 2. programu: SDH Doubravice, Zásahová jednotka a investice SDH pro 

rok 2023 
Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka a poté předal slovo zástupci SDH 

Doubravice Františku Šinkovi, který přednesl záměr o pokračování provozu Zásahové jednotky 

SDH Doubravice a přiblížil záměr investic pro rok 2023. Dalšími body, které se diskutovali bylo 

umístění nového stožáru na požární hadice, zapojení SDH do života v obci a vzájemná 

komunikace mezi zástupci SDH a ZO Doubravice  

 

Návrh usnesení zastupitelstva: 

Schválit provozování obecní Zásahové jednotky SDH Doubravice a návrh investic pro rok 2023.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 3. programu: Schválení rozpočtu na rok 2023 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Každý zastupitel obdržel rozpočet pro 

rok 2023. Od občanů obce nebyly žádné připomínky, takže rozpočet byl připraven ke schválení. 

 

Rozpočet 2023: 

• Příjmy: 5.785.539, -Kč 

• Výdaje: 4.227.195, -Kč 

• Financování: 1.558.344, -Kč  

Rozpočet obce pro rok 2023 je přebytkový a je přílohou tohoto zápisu.  

 

Návrh usnesení: Schválit rozpočet na rok 2023: 

• Příjmy: 5.785.539, -Kč 

• Výdaje: 4.227.195, -Kč 

• Financování: 1.558.344, -Kč  

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 4. programu: Schválení zápisu kontroly Finančního výboru 1.-3.Q 2022 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Dne 23.11.2022 proběhla kontrola 

Finančního výboru (zápis je přílohou zápisu ZO), a to v oblasti hospodaření s hmotným majetkem 

obce, oblasti hospodaření s finančními prostředky obce a kontrola účetnictví. Závěr komise byl, 

že obec splnila základní ustanovení zákona o hospodárném a účelném využívání majetku 

v souladu s jejími zájmy a úkoly.   



 

Návrh usnesení zastupitelstva: 

Schválení zápisu a výsledků kontroly Finančního výboru obce ze dne 23.11.2022. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 5. programu: Oprava odsouhlaseného jmenování členů Finančního 

výboru obce 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Vysvětlil, že na jednání ZO došlo 

k chybnému schválení složení FV obce, kdy byl schválen čtyřčlenný výbor, ale dle zákona musí 

být počet členů vždy lichý. Na základě toho bylo předloženo nové složení FV obce ve složení:  

 

Návrh složení Finančního výboru: 

• Rudolf Červený (předseda výboru, zastupitel) 

• Alice Hypšová, daňový poradce (člen výboru) 

• Josef Štěcha (člen výboru) 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Zvolit finanční výbor v navrhovaném složení. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 5, proti 0, zdržel se 2 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 6. programu: Schválení usnesení o Jednacím řádu Finančního výboru 

obce 

Základní informace k tomu to bodu přednesl starosta Radim Šupka. Každý ze zastupitelů obdržel 

tento jednací řád FV obce. Zastupitelé neměli k návrhu žádné připomínky. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva:  

Schválit Jednací řád Finančního výboru obce v navrhovaném znění. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

Bod č. 7. programu: Schválení systému podpory ZŠ a MŠ Nedabyle pro rok 2023 

a roky následující 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Po jednání s paní ředitelkou ZŠ a MŠ 

Nedabyle došlo k návrhu na systémovou podporu školy ze strany obce Doubravice, a to vždy na 

základě počtu žáků, kdy obec Doubravice bude podporovat každého žáka s trvalým pobytem 

v v obci Doubravice částkou 3.000, -Kč. Pro rok 2023 bude tedy podpora ve výši 39.000, -Kč (13 

dětí = 9 MŠ + 4 ZŠ). 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválit dlouhodobý systém podpory ZŠ a MŠ Nedabyle dle 

počtu žáků s trvalým pobytem v obci Doubravice, a to částkou 3.000, -Kč / ročně. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 



 

Bod č. 8. programu: Řešení opatření k odhlučnění dětského hřiště 

(požadavek od Krupiců) 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Na základě osobního jednání s paní 

Krupicovou se došlo ke společnému návrhu, že obec na vlastní náklady zvýší současné oplocení, 

postavením zábrany (dřevo), a to v místech herního prvku „parkour krychle“, přibližně do 

současné výšky vyšších Thují. Dále provede odvodnění trávníku, tak aby nedocházelo k dalšímu 

úhynu Thují a místo již poškozených dojde k vysazení nových.    

 

Návrh usnesení zastupitelstva: 

Schválit na náklady obce vytvoření nové zábrany (zvýšení oplocení), odvodnění trávníku a 

vysazení nových Thují. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 9. programu: Inventura a vytvoření systému v obecním majetku s 

možností případného zakoupení vybavení a možnosti zapůjčení pro občany 

obce 

Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka. Cílem je vytvořit systém v obecním 

majetku v obecních prostorech. Uspořádání těchto věcí v místnostech na dvorku vč. půdy a 

zřízení správce, který bude věci půjčovat (dle schváleného ceníku) a udržovat pořádek s 

možností on-line rezervace občanů obce. 

• Kompletním úklidem a vytvořením systému byl pověřen zastupitel Tomáš Suchý, a to 

nejpozději do 31.1.2023. 

• Zastupitelé přednesli návrhy na zakoupení obecního vybavení, které by obec mohla využít 

a poté také půjčovat občanům: 

o Lešení 

o Pivní sety 

o Party stan 

o Vysouvací žebřík (AL) 

o Štěpkovač 

o Vysokotlaký čistič (vapka) 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: 

Schválit vytvoření systému v obecním majetku a nákup uvedeného vybavení pro obecní potřeby 

s možností pronájmu občanům obce.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

Bod č. 10. programu: Schválení strategického plánu, Střednědobého 

rozpočtového výhledu obce 2024-2027 

Informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Na předchozích jednáních zastupitelstva obce 

došlo k projednání jednotlivých bodů nového návrhu střednědobého rozpočtového výhledu a 

strategického plánu obce (SPO), který je pomocným nástrojem a slouží pro střednědobé finanční 

plánování rozvoje obce. Rozpočtový výhled obsahuje souhrnné základní údaje o příjmech a 

výdajích, zejména o dlouhodobých závazcích a pohledávkách, o finančních zdrojích a potřebách 

dlouhodobě realizovaných záměrů. U dlouhodobých závazků jsou uvedeny jejich dopady na 

hospodaření územního samosprávného celku po celou dobu trvání závazku.  

 



 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválení vytvoření strategického plánu, 

Střednědobého rozpočtového výhledu obce 2024-2027, který bude obsahovat: 

• Úprava sezení pod lípou 

• Rekonstrukce veřejné osvětlení 

• Postupná kompletní rekonstrukce FILIPOVEC 

• Kompletní revitalizace rybníka 

• Pravidelná údržba veřejné zeleně v obci 

• FTV elektrárna na obecních nemovitostech 

• Úprava stání na BIO odpad. Zkulturnění a zakrytí odpadových stání u dětského hřiště 

• Přechod pro chodce v oblasti autobusových zastávek Doubravice na silnici hlavní třídy 

II/156 

• Realizace chodníků v kolem komunikace p. č. 566/1 a dokončení chodníku podél 

komunikace p. č. 639/2 

• Pec na dvorek – pro založení sešlostí při pečení chleba 

• V budoucí době koupě nových obecních pozemků 

• Realizace akcí pro děti – Příměstské tábory a další kroužky 

• Odkup pozemku „Čerpačka“ p. Hůlka ve Starých Hodějovicích 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

Bod č. 10. programu: Vodné 2023 

Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka a zastupitelé projednali předložený návrh 

společnosti ČEVAK a.s. Návrh je přílohou zápisu ZO. Dle návrhu kalkulace dvousložkové ceny 

vodného pro skupinu obcí Nedabylsko, na rok 2023, zpracovaného společností ČEVAK a.s., 

vycházejí ceny vodného na 39,81,-Kč bez DPH, což je cena navýšená oproti roku 2022 o 3,38,-

Kč bez DPH (9,28 %). Nájem na rok 2023 je navržen od společnosti ČEVAK a.s.ve výši 162.000, 

-Kč, stejná částka jako v roce 2022. Pevná složka vodného bez DPH 408,00,-Kč/m3, stejná cena 

jako v roce 2022. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Odsouhlasit navrhovanou cenu vodného na rok 2023: 

• pohyblivá složka vodného bez DPH  39,81,-Kč/m3 

• pevná složka vodného bez DPH        408,- Kč 

• nájemné ve výši     162 000,- Kč 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

Bod č. 11. programu: Stočné 2023 

Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka a zastupitelé projednali předložený návrh 

od společnosti ČEVAK a.s. Návrh je přílohou zápisu ZO. Výše stočného na rok 2023 je 

kalkulována na 38,28 Kč/m3 bez DPH, což je cena navýšená o 3,51 Kč bez DPH (10,09 %). 

Nájem za kanalizaci na rok 2023 je od společnosti ČEVAK a.s. navržen ve výši 33.700, -Kč, což 

je o 4.700, -Kč více než v roce 2022. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválit navrhovanou cenu stočného na rok 2022 ve výši 

38,28 Kč /m3 bez DPH a nájemné za kanalizaci ve výši 33.700, -Kč 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 



 

Bod č. 12. programu: Poplatky ze psů pro rok 2023 

Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka a zastupitelé projednali 

předložený návrh zachovat současnou výši poplatků za psi ve výši 200, -Kč/pes i pro rok 203. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválit předložený návrh poplatků ze psů pro rok 2023. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 12. programu: Různé 

a. Veřejné osvětlení – možnosti řešení (pasport) 

b. Řešení možnosti pronájmu vodní nádrže par. č. 22 („louže“) 

c. Řešení pronájmu části pozemku par. č. 86/1 a vytvoření zpevněné plochy na kontejner pro 

BIO odpad 

d. Řešení možnosti koupě pozemku par. č. 121/1 (paní Kosařová) 

e. Setkání seniorů 2022 + vánoční dárky 

f. Vánoční zpívánky 

g. Péče a údržba pronajatých prostor 

 

 

a. Veřejné osvětlení – možnosti řešení (pasport) 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka a pro možnost rekonstrukce 

veřejného osvětlení v obci jsou nyní vhodné dvě možnosti. První je možnost získání 

dotace a druhou možností je pořízení osvětlení od ČEZ ESCO s pronájmem a kompletní 

správou a zárukou na 10 let.  

 

K dalšímu postupu potřebuje obec pasport veřejného osvětlení, popř. evidenci nebo 

základní data v elektronické podobě (Excel) + mapu se zakreslením světelných bodů a 

RVO (kde každý bod bude mít svoje číslo a pod tímto číslem bude evidován též v xls): 

 

• Typ svítidel (min popis a zdroj – LED/výbojka/zářivka) 

• Typ stožáru (beton stožár NN (ČEZ Distribuce, kde vede NN), ocel, teraso, konzole na 

domě) 

• Výška stožáru alespoň odhadem  

• Příkon zdroje (výbojky 70, 100,125,150,200,250 W) 

• Rozteče mezi stožáry, resp. světelnými místy (SM) - odhadem 

• Počet svítidel a rozvaděčů (RVO) 

Na základě dostupných informací je tedy pro obec potřeba vytvořit pasport veřejného osvětlení 

viz cenová nabídka od společnosti ČEZ Energetické služby s.r.o. 

 

Položka  Cena za jednotku bez DPH 

• Světelný bod 230 Kč 

• Rozvaděč  330 Kč 

 

Pasport veřejného osvětlení bude zpracován dle technických standardů ČEZ Energetických služeb 

s.r.o. Jelikož není znám přesný počet světelných bodů, cena za provedení pasportu veřejného 

osvětlení bude fakturována na základě zjištěného skutečného počtu. Cena neobsahuje DPH. 

Pasport bude vyhotoven ve 2 paré písemně a 1x elektronicky na CD. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválit objednávku vytvoření pasportu veřejného osvětlení. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 



 

b. Řešení možnosti pronájmu vodní nádrže par. č. 22 („louže“)  
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který po osobním 

jednání s Tomášem Holzerem přednesl návrh na možnost pronájmu vodní nádrže par. č. 

22 („louže“) od pana Holzera obci na 20 let, tak aby se obec o daný objekt mohl starat. 

Částka za roční pronájem 6.000, -Kč/rok, při pronájmu na 20 let.  

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválit záměr pronájmu vodní nádrže par. č. 22 („louže“) od 

pana Holzera obci na 20 let. Částka za roční pronájem 6.000, -Kč/rok, při pronájmu na 20 let.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

c. Řešení pronájmu části pozemku par. č. 86/1 a vytvoření zpevněné plochy 
na kontejner pro BIO odpad 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který po osobním jednání 

s panem Kerbrem řešil možnost pronájmu pozemku par. č. 86/1 a vytvoření zpevněné 

plochy na kontejner pro BIO odpad. Záměrem je pronájem části pozemku cca. 7x10m a 

vytvoření sjezdu na pozemek a zpevněnou plochu pro umístění kontejneru.  Částka za 

roční pronájem 6.000, -Kč/rok, při pronájmu na 10 let.ˇ 

 

Zároveň také proběhlo jednání se zástupcem SÚS panem Mertlem (pondělí 5.12.2022 

v 9:00), který schválil záměr vytvoření sjezdu, a je tedy potřeba připravit projekt sjezdu.  

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválit záměr pronájmu části pozemku (7 x 10 m) par. č. 

86/1, vytvoření sjezdu na pozemek a zpevněné plochy pro umístění kontejneru na BIO odpad, a 

to od pana Kerbra obci na 10 let. Částka za roční pronájem 12.000, -Kč/rok.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

d. Řešení možnosti koupě pozemku par. č. 121/1 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který po předchozích návrzích o 

možnosti rozšíření obecních ploch, vytipoval a navrhl jednání o koupi pozemku par. č. 

121/1 od paní Kosařové.  

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválit záměr jednání o koupi pozemku par. č. 121/1 od paní 

Kosařové.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

e. Setkání seniorů 2022 + vánoční dárky pro senior\ 
• Realizaci celé akce si vzal na starosti Zdeněk Schaffelhofer ml., 

• Termín akce: 16.12.2022 od 18:00 

 

 

f. Vánoční zpívánky 
Po dohodě s Jirkou Sedlákem, bude mít celou tuto akci na starosti Spolek Filipovec. Od 

obce potřebují pouze součinnost v podobě kopírování not, přístupu do sálu ke zkouškám. 

(5.12. proběhla první zkouška). Zastupitelstvo obce děkuje všem účastníkům akce. 

 

 



 

g. Péče a údržba pronajatých prostor 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, kdy v tuto chvíli není 

nikdo odpovědný za správu obecního majetku a pronajatých prostorů. Zastupitelstvo obce 

by proto mělo zvážit systém údržby obecního majetku. A v případě pronájmu by daný 

nájemce měl mít i zodpovědnost za údržbu. Případně by obec měla zvážit zaměstnání 

osoby, která by údržbu a péči o obecní majetek měla na starosti. 

 

 

Bod č. 15. programu: Marius Pedersen a.s., dodatek č. 17 ke smlouvě  

č. 60320/01 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který zastupitelům předložil návrh 

dodatku od společnosti Marius Pedersen a.s., zastupitelstvo obce dané projednalo.   

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválit dodatek č.17 ke smlouvě č. 60320/01 

v navrhovaném znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

 

Bod č. 16. programu: Dotace na rok 2023 a akce k realizaci 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka a předal zastupitelům zpracovaný 

dokument s návrhem dotací, které by se obec mohla pokusit čerpat v roce 2023.   

 

 

Bod č. 17. programu: Řešení opravy vozovky v Doubravickém kopci a úprava 

zúžení před přechodem 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, kdy v doubravickém kopci dochází 

k dlouhodobému ničení vozovky (krajnice) a na začátku u přechodu díky zúžení dochází 

k nebezpečným dopravním situacím.  

 

Na základě osobního jednání se zástupcem SÚS panem Mertlem bylo dohodnut požadavek na 

místní šetření, kde na základě předjednané dohody se SÚS budeme požadovat odstranění 

obrubníků a také opravu vozovky u krajnice, tak aby nedocházelo k neustálému znehodnocování 

vozovky. 

 

 

Bod č. 18. programu: Řešení územního plánu obce 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Na základě toho zastupitelé vedli 

diskusi o současném územním plánu obce. Na základě toho zastupitelstvo obce pověřilo Stavební 

výbor obce požadavkem na kontrolu a případné návrhy na revizi současného územního plánu 

obce. S možností případných návrhů úprav, tak aby byl zachován udržitelný rozvoj obce. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválit požadavek pro Stavební výbor obce na kontrolu a 

případné návrhy na revizi současného územního plánu obce.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

 

 



 

Bod č. 19. programu: Volba 2. místostarosty obce 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který navrhl vzhledem 

k velkému zapojení do činnosti zastupitelstva obce volbu 2. místostarosty obce Tomáše Suchého. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Zvolit jako 2. místostarostu obce Tomáše Suchého. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

 

Bod č. 20. programu: Přehled a srovnání nákladů na energie 2021/2022 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který zastupitelům předložil 

přehlednou tabulku s porovnáním spotřeby elektrické energie a plynu za roky 2021 a 2022.  

 

 

Bod č. 21. programu: Kronika a historické materiály obce Doubravice 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který seznámil zastupitele s velkým 

množstvím historických materiálů, kronik, a fotografií (na CD), které má nyní obec v archivu bez 

dalšího využití.  

 

Po osobní dohodě si celý projekt digitalizace a roztřídění fotografií, kronik a jejich zpřístupnění 

bere na starosti Adéla Červená.  

 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Doubravice skončilo ve 22:00. 

 

Ověřovatelé zápisu: Rudolf Červený  ____________________________ 

 

 

   Václav Paleček  ____________________________ 

 

 

Starosta obce: Radim Šupka   ____________________________ 

 

 

1.místostarosta obce: Zdeněk Schaffelhofer ml. ____________________________ 

 

 

2.místostarosta obce: Tomáš Suchý  ____________________________ 

 

 

 

Zápis zpracoval Radim Šupka dne 14.12. 2022 


